



FRIENDS
OF CANCER
PATIENTS
We are always with you

Covid-19 **ACTS FAST** and so should you



If you are diagnosed with Breast Cancer, you are at a higher risk of developing severe Covid-19 symptoms. Symptoms may appear 2-14 days after exposure to the virus. Understand your symptoms, **ACT FAST** and consult your doctor to protect yourself.



CONSULT YOUR DOCTOR

if you develop any of the following symptoms:

- Fever or chills
- Cough
- Shortness of breath or difficulty breathing
- Muscle or body aches
- Loss of taste or smell
- Sore throat
- Congestion or runny nose



Do not delay, get tested and consult your doctor immediately.

If you have one of these medical conditions listed below, you are at high risk and more likely to develop severe illness with Covid-19. ACT FAST!



Cancer: having cancer or a history of cancer can make you more likely to get very sick from COVID-19



Chronic kidney disease



Heart conditions



Diabetes



Chronic lung disease such as asthma, bronchiectasis or pulmonary hypertension



Chronic liver disease



People who are at an older age (60 or above)





يمكن لكوفيد-19
أن يتغلب عليك وبسرعة،
لذا كوني مُستعدةً له.



إذا تم تشخيص إصابتك بسرطان الثدي، فأنت أكثر عُرضة للإصابة بأعراض ومؤشرات مزمنة ناتجة عن إصابتك بفيروس كوفيد-19. قد تظهر هذه الأعراض بعد مدة تتراوح من يومين إلى أربعة عشر يوماً من التعرض للفيروس. لذلك عليك معرفة هذه الأعراض لتتمكني من أخذ الإجراء السريع واستشارة طبيبك لحماية نفسك.

إِستشيري طبيبك

بمجرد أن تشعري بأي من تلك الأعراض



● الحمى أو القشعريرة

● السعال

● ضيق أو صعوبة في التنفس

● ألم في الجسم والعضلات

● فقدان لحاستي الشم أو التذوق

● التهاب الحلق

● الاحتقان وسيلان الأنف



لا تنتظري، بل قومي بإجراء الإختبار سريعاً واستشيري طبيبك على الفور.

إذا كنتِ تعانين من إحدى هذه الحالات الطبية المذكورة بالأسفل، فأنتِ في خطر كبير وأكثر عُرضة للإصابة بأعراض ومؤشرات مزمنة ناتجة عن إصابتك بفيروس كوفيد-19. لذا تحركي وبسرعة!

السرطان: إذا كنتِ مصابةً بالسرطان حالياً أو أصيبتِ به من قبل؛ فقد تصبحين أكثر عُرضة للإصابة بأعراض حادة ناتجة عن فيروس كوفيد-19.



أمراض القلب



أمراض الكلى المزمنة



الأمراض الرئوية المزمنة مثل الربو، توسع القصبات، وارتفاع الضغط الرئوي



داء السكري



الأشخاص الأكبر سناً (٦٠ عاماً أو أكثر)



الأمراض الكبدية المزمنة

